
Protokoll fört vid årsmöte den 8 maj 2014 

§1 

Mötet öppnades av ordförande Ann-Sofie Wågström. 

§2 

Dagordningen godkändes.  

§3 

Ann – Sofie Wågström valdes till stämmoordförande. 

§4 

Viveka Reuterhäll valdes till protokollförare. 

§5 

Bo Fridh och Kaj Lidström valdes till justerare och rösträknare. 

§6 

Kallelse till stämman skickades ut i god tid innan mötet, viket godkändes av medlemmarna. 

§7 

11 stycken närvarande röstberättigade medlemmar. 

§8 

Hasse Hammarström gick igenom årsredovisningen som visade en vinst vilket bland annat berodde 
på övergången mellan redovisningsbyråer.  
 
Sidan 3 i årsredovisningen diskuterades, det handlade om en eventuell förändring vad gäller synen på 
avskrivningar. Det är långt kvar till ett beslut och både HSB och Riksbyggen har reagerat på denna 
förändring. Vi bevakar detta.  
 
Hasse Hammarström har även jämfört olika bankers räntor och eventuellt kommer ett bankbyte ske 
av något av lånen.  Ann- Sofie förklarade också att vi är en så kallad äkta bostadsrättförening, d v s vi 
betalar mer än våra fyra stycken hyresgäster.  
 
Hyresgästen Ovland & Friends vill flytta från sina lokaler men de sitter kvar tills deras hyreskontrakt 
löper ut. Hittar vi ingen ny hyresgäst är det möjligt att bygga om lokalen till lägenhet.  
 
Föreningen godkände årsredovisningen. 
 
§9 

Revisionsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 



§10 

Resultat- och balansräkning godkändes. 

 

§11 

Resultatdispositionen godkändes. 

§12 

Styrelseledamöterna beslutades få ansvarsfrihet. 

§13 

Oförändrat, dvs 0 kr. 

§14 

Valberedningens förslag: 

Ordförande: Omval av Ann- Sofie Wågström på 2 år. 

Kassör: Omval av Elisabet Isaksson på 2 år. 

Vice ordförande: Omval av Hasse Hammarström på 1 år. 

Sekreterare: Nyval av Viveka Reuterhäll på 2 år. 

Ledamot: Omval av Pia Suomela på 1 år. 

Ledamot/fastighetsansvarig: Omval av Kenneth Jonsson på 1 år. 

Ledamot: Omval av Emmi Jozsa sittandes på 1 år. 

Lasse Hammar adjungerandes på 1 år i fastighetsfrågor. 

§15 

Intern revisor: Omval av Kenth Reinelius på 1 år. 

§16 

Omval av valberedarna, Gerd Jonsson och Katri-Helena Alaja på 1 år. 

 

 

 



§17 

Jobs Ab kommer att reparera trappsteg inomhus i slutet av maj. Vid vår parkering börjar fasaden bli 
dåligt och putsen släpper här och var. Vi hjälps åt att plocka bort flaskor och skräp så att det inte blir 
något tillhåll. Frågan gäller dock inte förenings fastighet. 

En städdag för fastigheten ska arrangeras den 17 maj kl 10 och Kenneth gör en ”Att göra lista”. I 
cykelrummet finns många cyklar och det är trångt där inne. Flytta cyklar som inte används. 
Grovsopor hämtas 2 ggr om året och nästa gång är V.37. Plåtdörrar och plåt under fönster målas om 
och detta gör vi själva. 

§18 

Ordförande tacka alla och mötet avslutades 

 

 

 

 

Ann-Sofie Wågström    Viveka Reuterhäll 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

Kai Lidström    Bo Fridh 

Justerare    Justerare 

 

 

 
 
 

 


